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IK Scania Styrelsemöte 

Protokoll 2022-09-06 

 

Närvarande:  

Emma Tietze, Anette Örlegård, Anna-Lena Hagnell och Gustav Wahlgren 

 

Frånvarande:  

 

§ 1. Mötets öppnande  

Gustav W öppnar mötet. 

§ 2. Val av justerare  

Anna-Lena Hagnell 

§ 3. Godkännande av dagordningen  

Alla godkänner dagordningen 

§ 4. Föregående protokoll  

• Styrelsemöte protokoll 31 mars 

• Styrelsemöte protokoll 10 maj 

• Medlemsmöte 31 maj 

• Styrelsemöte 14 juni  

Emma ser till att alla är signerade via ebox.se innan nästa styrelsemöte. 

Emma ser till att ta med alla punkter som inte är klara till nästa möte och alla i styrelsen ska 

läsa föregående protokoll innan varje möte. 

§ 5.  Ekonomi  

5.1 Budget 

Gustav presenterar ekonomisk rapport jämfört med årets budget. Det ser väldigt positivt ut 

med 27 000 kr i överskott.  

5.2 SDI: Extra stöd till idrottsföreningarna 

5.3 RF-SISU Skåne: Projektstöd IF + 65 

5.4 Grannskapsinitiativet 

5.5 SDI: Projektstöd IF för 2022/2023 

5.2–5.5 Gustav informerar om de olika ekonomiska stöd som man kan söka till. Styrelsen 

utser Gustav W och Anna-Lena till att ta ansvar för att undersöka och komma med förslag 
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till nästa styrelsemöte.  
 

5.6 Dövas bästa 

Vi måste ansöka innan sista dagen i oktober. Gustav undersöker och ser till att göra en 

ansökan till Dövas Bästa.  

§ 6.  Rapporter 

6.1 Malmö Five  

Vällyckat event för våra medlemmar.  

Medlemmarna önskar också att vi planerar om till jul.  

6.2 EM damfotboll  

Det var väldigt olika närvaro vid tillfällen.  

Första tillfälle var ett ok antal närvaro. 

Andra tillfälle stor närvaro pga. kvinnoförening på sommarcafé. 

Sista tillfällen var det inställt pga. sjukdom. 

§ 7.  Inbjudan 

7.1 Bowling SM 5–6 nov 

Gustav skickar till Lillian och informerar om SM inbjudan. 

7.2 Dövidrottforum 7–9 oktober 

Anette (AÖ) representerar styrelsen. Emma ska fråga Patrik Drivstedt om en medlem 

tillsammans med AÖ kan åka dit eftersom resten av styrelsen inte kan åka dit.  

7.3 Padel SM (IK Scania/SK Lundia) 

Padel SM är flyttat från 12–13 november till 19–20 november. Inbjudan har skickats ut av 

SDI. Allt är klart. Det enda som inte är klart är tävlingsledaren. Gustav och Nico Seyfartt 

håller på att lösa detta.  

7.4 Ordförandeträff 22 september  

Emma anmäler sig till ordförandeträffen. 
 

* Alla Inbjudan ska läggas upp på Facebook. Emma och Gustav ansvarar för detta.  

§ 8.  Scania 100 år 

AÖ informerar om att Urban Mesch och AÖ börjar med arbetet från januari 2023. Vi har gott 

om tid, och kostnaden blir också mindre då. AÖ kollar med LL om han är intresserad av att 

vara med i arbetsgruppen.  

§ 9. Logo, kläder och sociala medier 

9.1 Uppdatering av klubbkläder till medlemmarna 

Vi beslutar att ge 150 kr i rabatt till varsin medlem på den röda matchtröjan.  

Gustav tar ansvar för att fixa video och läggar upp så medlemmarna kan börja att beställa.  
 

9.2 Sociala medier  
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Gustav fixar all praktiska till att börja använda Facebook sidan, Idrottsklubben Scania. Emma 

fixar en video om övergången till Facebook sidan. Facebook gruppen IK Scania ska låsas. 

 

§ 10.  Events  

10.1 Vandring med Ulf Hansson 

Datum har ändrats pga. väderförhållande. Det var extremt varmt det ursprungliga datumet 

14 augusti, så det har ändrats till 18 september. 

10.2 Kanotevent  

Martin Hermvik har återkopplat med idéer men vi skjuter fram eventet till våren 2023 i 

stället. Planering för detta event gör vi längre framme.  

10.3 Scaniadagen 

Emma och AÖ är med i arbetsgruppen för denna dag. Där det ska göras en video för 

medlemmar som vill vara med i arbetsgruppen. Den ska läggas upp snarast, så 

medlemmarna kan vara med och planera. Planen är att ha Scaniadagen höst/vinter.  

Kontakta SIMA-folkhögskola, Anpassa, Östervångskolan, Motetten, Iris Hadar. 

§ 11.  Övrigt 

11.1 Sektionsansvarig 

Badminton verksamheten har kommit i gång. Anna-Lena från styrelsen och medlemmen 

Emilie Mahler har ansvaret tillsammans. Där är många intresserade i badmintonen. 

 

Boulesektionen håller på att undersöka träningsmöjligheter till vintern.  

 

Simning sektionen är på paus just nu. Planen är att den ska börja igen i 2023. AÖ ska fråga 

medlemmar innan 2023.  

 

11.2 Vind 

Emma och Gustav pratar igen med Malmö Dövas Förening om vilka möjligheter vi har efter 

storstädningen av vinden. Vinden blev städat 2 juli av styrelsen + två medlemmar.  

 

11.3 Hannas avgång  

Hanna Ferm har officiellt slutat den 30 juni av personliga skäl. VB blev informerad 4 juli.  

Gustav ansvarar för video till medlemmarna. 

 

11.4 Höstmöte 

Punkter som vi vill ta upp under höstmötet är, 

1. Ekonomisk rapport 
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2. Medlemmarnas önskar för 2023 

3. Vakant plats i styrelsen 

4. Vakant plats i VB 

AÖ och Anna-Lena ansvarar för höstmöte.  

11.5 Boule möte fredag 9 september  

Anna-Lena informerar om mötet.  

11.6 Rbok utbildning 

Emma och Gustav undersöker vidare om att köra i gång med Rbok utbildningar och ger 

förslag till MDF, annars kör vi på egen hand.  

 

§ 12.  Nästa möte 

Nästa möte blir 4 eller 11 oktober i beroende på när höstmötet blir av. 

 

§ 13.  Mötes avslutning 

Gustav avslutar mötet och tackar för bra möte. 

 

Vid protokollet 

 

Emma Tietze 

Sekreterare 

 

 

Gustav Wahlgren   Anna-Lena Hagnell Olehn 

Ordförande    Justerare 
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IK Scania Styrelsemöte 


Protokoll 2022-09-06 


 


Närvarande:  


Emma Tietze, Anette Örlegård, Anna-Lena Hagnell och Gustav Wahlgren 


 


Frånvarande:  


 


§ 1. Mötets öppnande  


Gustav W öppnar mötet. 


§ 2. Val av justerare  


Anna-Lena Hagnell 


§ 3. Godkännande av dagordningen  


Alla godkänner dagordningen 


§ 4. Föregående protokoll  


• Styrelsemöte protokoll 31 mars 


• Styrelsemöte protokoll 10 maj 


• Medlemsmöte 31 maj 


• Styrelsemöte 14 juni  


Emma ser till att alla är signerade via ebox.se innan nästa styrelsemöte. 


Emma ser till att ta med alla punkter som inte är klara till nästa möte och alla i styrelsen ska 


läsa föregående protokoll innan varje möte. 


§ 5.  Ekonomi  


5.1 Budget 


Gustav presenterar ekonomisk rapport jämfört med årets budget. Det ser väldigt positivt ut 


med 27 000 kr i överskott.  


5.2 SDI: Extra stöd till idrottsföreningarna 


5.3 RF-SISU Skåne: Projektstöd IF + 65 


5.4 Grannskapsinitiativet 


5.5 SDI: Projektstöd IF för 2022/2023 


5.2–5.5 Gustav informerar om de olika ekonomiska stöd som man kan söka till. Styrelsen 


utser Gustav W och Anna-Lena till att ta ansvar för att undersöka och komma med förslag 







till nästa styrelsemöte.  
 


5.6 Dövas bästa 


Vi måste ansöka innan sista dagen i oktober. Gustav undersöker och ser till att göra en 


ansökan till Dövas Bästa.  


§ 6.  Rapporter 


6.1 Malmö Five  


Vällyckat event för våra medlemmar.  


Medlemmarna önskar också att vi planerar om till jul.  


6.2 EM damfotboll  


Det var väldigt olika närvaro vid tillfällen.  


Första tillfälle var ett ok antal närvaro. 


Andra tillfälle stor närvaro pga. kvinnoförening på sommarcafé. 


Sista tillfällen var det inställt pga. sjukdom. 


§ 7.  Inbjudan 


7.1 Bowling SM 5–6 nov 


Gustav skickar till Lillian och informerar om SM inbjudan. 


7.2 Dövidrottforum 7–9 oktober 


Anette (AÖ) representerar styrelsen. Emma ska fråga Patrik Drivstedt om en medlem 


tillsammans med AÖ kan åka dit eftersom resten av styrelsen inte kan åka dit.  


7.3 Padel SM (IK Scania/SK Lundia) 


Padel SM är flyttat från 12–13 november till 19–20 november. Inbjudan har skickats ut av 


SDI. Allt är klart. Det enda som inte är klart är tävlingsledaren. Gustav och Nico Seyfartt 


håller på att lösa detta.  


7.4 Ordförandeträff 22 september  


Emma anmäler sig till ordförandeträffen. 
 


* Alla Inbjudan ska läggas upp på Facebook. Emma och Gustav ansvarar för detta.  


§ 8.  Scania 100 år 


AÖ informerar om att Urban Mesch och AÖ börjar med arbetet från januari 2023. Vi har gott 


om tid, och kostnaden blir också mindre då. AÖ kollar med LL om han är intresserad av att 


vara med i arbetsgruppen.  


§ 9. Logo, kläder och sociala medier 


9.1 Uppdatering av klubbkläder till medlemmarna 


Vi beslutar att ge 150 kr i rabatt till varsin medlem på den röda matchtröjan.  


Gustav tar ansvar för att fixa video och läggar upp så medlemmarna kan börja att beställa.  
 


9.2 Sociala medier  







Gustav fixar all praktiska till att börja använda Facebook sidan, Idrottsklubben Scania. Emma 


fixar en video om övergången till Facebook sidan. Facebook gruppen IK Scania ska låsas. 


 


§ 10.  Events  


10.1 Vandring med Ulf Hansson 


Datum har ändrats pga. väderförhållande. Det var extremt varmt det ursprungliga datumet 


14 augusti, så det har ändrats till 18 september. 


10.2 Kanotevent  


Martin Hermvik har återkopplat med idéer men vi skjuter fram eventet till våren 2023 i 


stället. Planering för detta event gör vi längre framme.  


10.3 Scaniadagen 


Emma och AÖ är med i arbetsgruppen för denna dag. Där det ska göras en video för 


medlemmar som vill vara med i arbetsgruppen. Den ska läggas upp snarast, så 


medlemmarna kan vara med och planera. Planen är att ha Scaniadagen höst/vinter.  


Kontakta SIMA-folkhögskola, Anpassa, Östervångskolan, Motetten, Iris Hadar. 


§ 11.  Övrigt 


11.1 Sektionsansvarig 


Badminton verksamheten har kommit i gång. Anna-Lena från styrelsen och medlemmen 


Emilie Mahler har ansvaret tillsammans. Där är många intresserade i badmintonen. 


 


Boulesektionen håller på att undersöka träningsmöjligheter till vintern.  


 


Simning sektionen är på paus just nu. Planen är att den ska börja igen i 2023. AÖ ska fråga 


medlemmar innan 2023.  


 


11.2 Vind 


Emma och Gustav pratar igen med Malmö Dövas Förening om vilka möjligheter vi har efter 


storstädningen av vinden. Vinden blev städat 2 juli av styrelsen + två medlemmar.  


 


11.3 Hannas avgång  


Hanna Ferm har officiellt slutat den 30 juni av personliga skäl. VB blev informerad 4 juli.  


Gustav ansvarar för video till medlemmarna. 


 


11.4 Höstmöte 


Punkter som vi vill ta upp under höstmötet är, 


1. Ekonomisk rapport 







2. Medlemmarnas önskar för 2023 


3. Vakant plats i styrelsen 


4. Vakant plats i VB 


AÖ och Anna-Lena ansvarar för höstmöte.  


11.5 Boule möte fredag 9 september  


Anna-Lena informerar om mötet.  


11.6 Rbok utbildning 


Emma och Gustav undersöker vidare om att köra i gång med Rbok utbildningar och ger 


förslag till MDF, annars kör vi på egen hand.  


 


§ 12.  Nästa möte 


Nästa möte blir 4 eller 11 oktober i beroende på när höstmötet blir av. 


 


§ 13.  Mötes avslutning 


Gustav avslutar mötet och tackar för bra möte. 


 


Vid protokollet 


 


Emma Tietze 


Sekreterare 


 


 


Gustav Wahlgren   Anna-Lena Hagnell Olehn 


Ordförande    Justerare 
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